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07-05-01 Opening en mededelingen. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Er zijn geen mede-
delingen. De voorzitter stelt aan de orde: 
 
 

07-05-02 Vaststelling verslag d.d. 7 mei 2007 en 21 mei 2007. 
Verslag 7 mei 2007 
De heer Mertens mist hierin de opmerking van het college over het verslag van de com-
missievergadering van 2 april 2007 dat de jaarrekening 2005 niet zal worden aangepast 
(voor wat betreft het besluit rentekosten schoolwoningen); een belangrijke uitspraak die de 
fractie wel in het verslag opgenomen wil zien. De voorzitter heeft deze vergadering niet 
voorgezeten en kan hierover geen uitspraak doen. De loco-raadsgriffier zal het een en an-
der uitzoeken.        Actie: H. Wijnveen 
 
Verslag 21 mei 2007 
De heer Dijkstra geeft aan dat op blz. 7 de genoemde termijn restwaarde schoolwoningen 
niet 50 maar 15 moet zijn.      Actie: notuliste 
 
De verslagen van de commissievergaderingen van 7 mei 2007 en 21 mei 2007 worden 
vastgesteld met inachtneming van de aangegeven tekstuele wijziging. 
 
 

07-05-03 Actieve informatie vanuit het college / Wet Gemeenschappelijke Regelingen (WGR). 
Wethouder Van den Heiligenberg geeft aan dat na overleg met de accountant duidelijk is 
geworden dat het aangenomen amendement in de raad van 22 mei 2007 inzake het voorstel 
van aanpassing aan de milieueisen van de gemeentewerf niet kan worden uitgevoerd. Een 
en ander is door het college verwoord in een ter plekke uitgedeelde notitie. Hij vraagt het ad-
vies van de commissie of het oude besluit in stand moet blijven of dat het college de raad 
een nieuw BBV-proof voorstel zal voorleggen. 
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De heer Mertens vindt het vreemd dat het college niet is gekomen met het instellen van een 
bestemmingsreserve. Wethouder Van den Heiligenberg wijst erop dat de accountant vorig 
jaar heeft gewezen op het instellen van een egalisatievoorziening voor het opvangen van 
fluctuaties.  
De voorzitter schorst, omdat nog niet iedereen de notitie heeft kunnen lezen, hiervoor de ver-
gadering voor 3 minuten en heropent deze weer om 20.16 uur. 
De heer Dijkstra vertrouwt erop dat het voorstel in het amendement van de HOP van tevoren 
is gecheckt op het BBV. Spreker stelt het college voor de raad een nieuw voorstel voor te le-
gen en nodigt de HOP uit hiernaast een amendement te leggen. 
De heer Kwint vindt het verstandig dat het college een nieuw voorstel ter besluitvorming aan 
de raad voorlegt. 
De heer Witte zegt dat het besluit een pragmatische oplossing was, maar niet in stand kan 
blijven als de accountant zich hierin niet kan vinden. Er mag niet onrechtmatig €140.000 
worden uitgegeven. De VVD vraagt het college een nieuw voorstel neer te leggen. 
Mevrouw Valent vraagt namens de PvdA het college een nieuw voorstel binnen de BBV-
voorschriften aan de raad voor te leggen. 
Mevrouw Huijboom sluit zich hierbij aan. 
Mevrouw Harlaar geeft aan dat het CDA zich hierin helemaal kan vinden. 
De heer Mertens laat weten dat dit ook voor de HOP geldt. Spreker zal bekijken of het doel 
van zijn fractie middels een amendement kan worden bereikt. 
Wethouder Van den Heiligenberg vindt het gevoelen van de commissie duidelijk. 
 
De commissie adviseert unaniem dat het college de raad een nieuw BBV-proof voorstel voor-
legt, waarbij de HOP aangeeft een nieuw amendement te zullen voorbereiden en indienen. 
 
Burgemeester Ter Heegde geeft aan dat de drie vacatures bij de politie op korte termijn zul-
len worden vervuld en licht kort toe om welke mensen het gaat. 
De politie dankt verder de commissie voor de bedankbrief over het werkbezoek. 
Ten aanzien van de veiligheidsregio/politieregio komt er geen nationale politie als de korps-
chefs kunnen aantonen dat zij op inkoop, personeelsgebied en dergelijke samenwerken. De 
wet is in voorbereiding en de regio heeft toestemming voorop te lopen middels gecombineer-
de vergaderingen. 
 
 

07-05-04 Publieksrondvraag / spreekrecht. 
Er hebben zich voor dit agendapunt geen burgers aangemeld. 
 
 

07-05-05 Beleidsmatige aspecten voorjaarsnota 2007 met betrekking tot het werkterrein van 
de commissie Middelen. 
Er is gelegenheid voor de fracties om vragen te stellen en/of opmerkingen te maken 
 
GroenLinks 
- blz. 18: er zal meer aandacht zijn voor de aanpak van huiselijk geweld. Er is een relatie 

met programma 4. Zijn er boven op de taken aangaande het WMO-beleid hiervoor nog 
extra gelden? 

- blz. 19: preventief fouilleren. Wat is de zin van het opnemen van de passage hierover 
gezien het feit dat er vanuit justitie geen ondersteuning is? 

- blz. 19: is er al meer bekend over de voorstellen over eventuele verruiming van de ope-
ningstijden van het politiebureau? 

- blz. 51: in 2007 wordt 65% dienstverlening digitaal aangeboden en vanaf 2010 zelfs 
80%. Zit de gemeente op schema? 

 
VVD 
- blz. 11-56: citymarketing: een niet smart geformuleerd voorstel is indertijd teruggeno-

men. Voorstellen hierover met als dekking de grondexploitatie vindt de fractie een 
vreemde combinatie. 

- blz. 13: in de burap wordt ingegaan op de meicirculaire, kan hierover al iets meer wor-
den gezegd? 
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- blz. 13-69: de onderuitputting van € 500.000 is wat weinig onderbouwd. De afwijkingen 
zouden elk jaar moeten afnemen. Kan hierover iets meer worden gezegd? 

- blz. 21: bijplaatsen 350 brandkranen. Dit is volgens de fractie vanwege de nieuwe dun-
nere waterleidingen achterhaald. 

- blz. 52: klanttevredenheid: genoemd wordt 10%, maar van welk aantal gemeenten? 
- blz. 59 maakt melding van een korting voor minder rijksambtenaren. De vraag is of de 

gemeenteambtenaren volgen? Met andere woorden zijn er personele gevolgen? 
 
PvdA  
- blz. 11-56 citymarketing: hoe staat het met de nadere uitwerking? 
- blz. 17 integraal veiligheidsplan: wanneer kan de raad dit verwachten? 
- blz. 19 de fractie vraag om een totaalstaatje van de fluctuaties in fte’s 
- blz. 21 uitbreiding met 350 brandkranen. De fractie heeft dezelfde vraag als de VVD. 
- blz. 26: bij 2.10 (herziening GRP) gaan de rioolrechten omhoog. Bij 2.11 (opstellen af-

valwaterakkoord met HHNK) wordt gesproken over een besparing door afstoting. Wat 
betekenen deze posten tezamen? 

- blz. 30: 2e TAS Heerhugowaard-Zuid: op welke termijn is er een structurele oplossing en 
wordt een voorstel over de exploitatiekosten aan de raad voorgelegd? 

- blz. 35 3e alinea: waar gaat deze alinea over? 
- blz. 60 huisvesting werf: de fractie gaat ervan uit dat de kosten worden verspreid over 

alle producten. 
 
ChristenUnie 
- blz. 30 bij punt 3.1 wordt gesproken in de kop over een 2e TAS in Heerhugowaard-Zuid. 

In de tekst staat dat in de raadsbegroting wordt gesproken over een budget voor een 
wijkcentrum. Hoe wordt dit vertaald? 

- blz. 56: citymarketing: is er voor het budget van € 70.000 een doelstelling/doelgroep? 
 
CDA 
- voor haar gaat het in deze commissie over programma 1, 6, 7 en 8 met de vragen: 
- blz. 18: is er meer informatie te geven over de vormgeving aanpak straatcriminaliteit? 
- blz. 50: plan van aanpak klantgegevens, wanneer wordt dit in de commissie behandeld? 
- Blz. 50: openingstijden gemeentehuis: de fractie vraagt in verband met de personeels-

kosten een evaluatie per 1 mei 2008 (na een jaar) in plaats van per december 2008. 
- blz. 59: het is een zorg dat de vrije markt beter betaalt dan de gemeente (geen reiskos-

tenvergoeding). Hoeveel loopt de gemeente hierdoor mis aan gekwalificeerde mede-
werkers? 

 
HOP 
- blz. 11-56 citymarketing: de vragen van de HOP sluiten aan bij die van de VVD. 
- blz. 21 bluswatervoorziening (met verwijzing naar het krantenartikel van Suurendonk) 

Hoe denkt het college over uitbreiding van de brandkranen? 
- blz. 23 herzien waterplan Heerhugowaard: de raad heeft om een vaarbeperking in alle 

wateren verzocht. Hoe is de stand van zaken in het overleg met het HHNK? 
- blz. 50 plan van aanpak eenmalige beschikbaarheid klantgegevens (raadsprogramma: 

behandeling uiterlijk het 2e kwartaal). Wanneer komt het college met een voorstel? 
- blz. 60 ambtenarenformatie per inwoner: de HOP vindt de geprognosticeerde bezuini-

ging van € 850.000 wat misleidend. 
- blz. 61: lastenstijging burger: het percentage tariefstijging is niet genoemd. 
 
Burgerbelang 
- ziet niet veel verschillen met 2006 
- blz. 36 investeringsbudgetten buurtontmoetingsplekken/buurthuizen: hierbij is ten op-

zichte van 2006 de mogelijkheid van privatiseren weggevallen. Een bewuste keuze? 
- blz. 47 chemische onkruidbestrijding: de andere manier van werken kost € 110.000. 

Twee regels verder staat dat de kosten straatreiniging toenemen met € 90.000. Wat zijn 
nu de totale kosten? 

- blz. 64 samenwerking brandweer Schermer kent een opbrengst van € 70.000 per jaar. 
De vraag is of er geen kosten zijn of worden deze binnen het huidige budget opgelost? 



4 
 

- blz. 72 NBK: bij de meerjarenraming is geen rekening gehouden met onderhoud- en be-
heerslasten. In het licht van het BBV is geen juiste gang van zaken. 

 
Beantwoording van de vragen door wethouder Van den Heiligenberg  
- Digitale dienstverlening: gemeente loopt hierin niet helemaal op schema. De schatting 

voor 2007 is 50%, maar een percentage van 80% in 2010 moet haalbaar zijn. 
 Citymarketing: het college behandelt morgen een voorstel, wat daarna naar raad en 

commissie komt. 
- Onderuitputting onvoldoende onderbouwd: de wethouder zegt toe deze onderbouwing 

op korte termijn op te sturen.  Actie: wethouder Van den Heiligenberg 
- Klanttevredenheid: de regering zet in op een 7. Het percentage is uitgedrukt op een to-

taal van 50 Nederlandse gemeenten. 
- Eenmalige klantgegevens: het gaat hierbij om een belangrijke stap. Het plan van aan-

pak komt komend jaar naar raad en commissie. 
- Vaarbeperking Heerhugowaardse wateren: het wachten is op het HHNK. Deze houdt 

vast aan een algemeen beleid voor het hele gebied en niet alleen voor Heerhugowaard. 
Het college blijft elk half jaar aandringen op invoering van deze beperking. 

- Percentage inflatiestijging: dit wordt van regeringswege bekend gemaakt (minister Ter 
Horst heeft onlangs aangegeven van de beperking af te willen). 

- Vraag ontmoetingsplekken/buurthuizen s.v.p. doorschuiven naar commissie MO. Hier-
over is de wethouder weinig bekend. Er is geld apart gezet voor centra, maar er zijn nog 
veel onzekerheden. 

- Chemische onkruidbestrijding: de wethouder stelt voor deze vraag door te schuiven 
naar de commissie SB. 

 
Beantwoording van de vragen door de heer Van Weelden (technische items) 
- Meicirculaire: deze wordt rond 14 juni 2007 verwacht, berichten van vorige week geven 

eind juni 2007 aan, het college wil de effecten op hoofdlijnen op 28 juni 2007 indien mo-
gelijk meenemen. 

- Blz. 59: rijksbeleid is dat de algemene uitkering is gekoppeld aan een aantal netto uitga-
ven. De formatie rijksambtenaren (component) werkt door. De pilot beleidsintensiverin-
gen werkt ook door. De positieve of negatieve effect zijn nu niet te geven. 

- In uitkomsten 1e burap komen de hoofdlijnen van de meicirculaire. De burap wordt mor-
gen in het college besproken. 

- Omgevingsvergunningen: hierbij is rekening met uitbreiding van 1 fte., waarop spreker 
na herhaling van de vraag door mevrouw Valent toezegt dat een totaaloverzicht fluctua-
ties formatieplaatsen zal worden toegezonden.  Actie: de heer Van Weelden 

- De consequenties van het verbreed rioolrecht zijn niet te kwantificeren. De systematiek 
is veranderd, maar de effecten zijn nog niet bekend. Zodra er informatie is, bereikt deze 
de raad via de commissie. 

- Exploitatielasten 2e TAS Heerhugowaard-Zuid: oplossing via structurele lasten. De op-
lossing om deze uit de groei te betalen is in feite een afgedaan actiepunt. 

- Herinrichting werf: alle kosten komen in alle producten/activiteiten van de werf. 
- Samenwerking brandweer Schermer: op blz. 70 wordt verwezen naar het raadsbesluit 

van maart 2007: vergoeding € 110.000, kosten € 40.000 euro, opbrengst € 70.000. 
 
Beantwoording van de vragen door burgemeester Ter Heegde 
- Huiselijk geweld: geld wordt gevoteerd uit MO. 
- Preventief fouilleren: is opgenomen in collegeprogramma, de inkt was nog niet droog of 

de hoofdofficier gaf aan dit niet wenselijk te vinden. Mochten zich zware incidenten 
voordoen dan kan alsnog gebruik hiervan worden gemaakt. Met andere woorden; er 
moet eerst iets gebeuren. 

- Openingstijden politiebureau: deze wens van de raad is gemeld bij de politie. In juni 
komt er een notitie (behandeling in regionaal college op 29 juni 2007). Eind dit jaar is 
een voorstel voor dienstverlening aan de burger voor besluitvorming gereed (verwach-
ting). 

- Integraal veiligheidsplan: de actualisatie vindt dit jaar het najaar plaats. 
- Uitbreiding aantal brandkranen: burgmeester moet het antwoord vanavond schuldig blij-

ven. Hij zegt toe dit te zullen nazoeken.  Actie: burgemeester Ter Heegde 
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- aanpak straatcriminaliteit: het gaat om projecten stichting Basement: financiering 50% 
Stichting woonwaard als de gemeente 50% bijdraagt. 

- Evaluatie openingstijden gemeentehuis: medio mei wordt de stand opgenomen, de rap-
portage is in het najaar rond en de besluitvorming vindt plaats eind 2008. 

- Ontbreken reiskostenvergoeding: is een minpunt in de positie van de gemeente op de 
arbeidsmarkt. Komend jaar is er een analyse van de marktpositie, waarbij de burge-
meester verwijst naar POB en POM. 

- Grafiek blz. 60 het gaat hierbij om de formatie ten opzichte van het aantal inwoners (zijn 
kengetallen) met een bruto effect van 17 (de heer Mertens blijft moeite houden met de 
laatste opmerking over het bedrag. De heer Mencke geeft aan dat de inhuurkosten da-
nig zijn teruggelopen. De laatste stand van 2006 geeft aan dat de gemeente heeft over-
gehouden. De heer Mertens ziet de verhouding met 2004. De heer Ter Heegde conclu-
deert dat er bij de gemeente met meer inwoners met minder inhuur het werk wordt ge-
daan). 

 
2e termijn 
De heer Mertens heeft het antwoord inzake de vaarbeperking wel begrepen, maar blijft bij 
het punt vraagtekens zetten. Wie handhaaft er in het gebied? 
Wethouder Van den Heiligenberg geeft aan dat handhaving een politietaak is, die zij alleen 
bij een opgelegde vaarbeperking kan uitvoeren. Een andere vaarbeperkende mogelijkheid 
is de aanleg van hindernissen aan bruggen. Verder moet er op het HHNK worden gewacht 
en er is met deze organisatie elk half jaar overleg, waarbij dit punt wordt besproken. 
 
 

07-05-06 Reservekeeper. 
De fracties krijgen de gelegenheid vragen te stellen en/of opmerkingen te maken. 
 
VVD 
- Het gaat om een aangepaste herhaling van 2005 
- blz. 5 voorziening nieuwbouw Huygenwaard, waarbij spreker wijst op de bezuinigingen 

die in diverse gremia nodig zijn. 
- De fractie neemt de bedragen in De Pottenkijker voor kennisgeving aan en kan akkoord 

gaan met het opheffen van de reserve. 
 
PvdA  
- Blz. 28 (technische vraag) waarom verschilt het rentepercentage 2007-2008? 
 
HOP 
- Is de spooronderdoorgang (zie NBK) meegenomen in de Reservekeeper? 
 
Burgerbelang 
- blz. 9 samenvatting reserve/voorziening: waarom wordt de Reserve grote projecten niet 

aangemerkt als een voorziening? 
- blz. 22 Reserve NBK deel 1: er is een verloop te zien op basis van de afdrachten en 

subsidies, maar een toelichting ontbreekt. Waarop is het verloop gebaseerd? Deze 
vraagt geldt ook voor de NBK2. 

- blz. 23 Nota bovenwijke kosten deel 2: wat moet uit het bestedingsplan voortvloeien? 
- blz. 32 heroverweging BTW compensatiefonds: heeft deze in 2006 plaatsgevonden en 

wat hoe wordt het bedrag van € 1.000.000 opgevangen (extra budgettering of interne 
oplossing)? 

- blz. 38 Bestemmingsreserve brede school De Horst: kapitaallasten in 2009 € 255.000, in 
2010 € 187.000 en in 2011 € 183.000. Spreker kan het eerste verschil niet plaatsen. 

 
De ChristenUnie, het CDA en GroenLinks hebben geen vragen. 
 
Beantwoording van de vragen door de heer Van Weelden 
- blz. 18: rentepercentage is ontstaan bij vorige Reservekeeper, besloten is dat de Reser-

ve grondbedrijf onderdeel is van het weerstandsvermogen, daarom wordt een gelijk ren-
tepercentage gehanteerd. 
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- blz. 9 overzicht voorzieningen; dit moeten volledig sluitend zijn voor de gelopen risico’s. 
Volgens een raadbesluit bestaat er vanaf 2002 voor de grote projecten een bestem-
mingsreserve (dit na een bestuurlijke afweging).  

- Toelichting Reserve NBK deel 1 en NBK deel 2: spreker zegt toe de toelichting gelijk 
met de beantwoording van vraag van de HOP (spooronderdoorgang meegenomen?) toe 
te sturen. Spreker wijst op actualisering dit najaar.  Actie: de heer Van Weelden 

- begrotingswijziging BTW compensatiefonds: in politiek testament is dit als onderdeel 
van de actualisering meerjarenraming meegenomen (spreker vraagt de heer Dijkstra 
hem de vraag nog een keer te mailen, waarop hij deze week zal antwoorden). 

- Kapitaallasten De Horst: Spreker zegt toe het verschil in het verloop van de rentelasten 
en investeringen (staatje blz. 23) schriftelijk toe te lichten. Actie: de heer Van Weelden 

 
Beantwoording van de vragen door wethouder Van den Heiligenberg 
- scholengemeenschap Huygenwaard: er wordt nagedacht over de mogelijke herhuisves-

ting. De huisvesting verslechtert langzamerhand en andere scholengemeenschappen 
zijn inmiddels goed onderdak. 

 
 

07-05-07 Verbod op geprepareerde voorwerpen en “jammers”. 
De heer Mertens zegt dat de HOP hierover bij de algemene beschouwingen een amende-
ment wil indienen (is van mening dat een en ander moet worden opgenomen in de APV). 
De heer Kwint vraagt naar het advies van de politiek. Wordt dat hierin meegenomen? 
De heer Mertens mailt tijdig het voorbereide amendement (het politieadvies wordt opgeno-
men). Het politiecorps is voorstander van het Alkmaarse model. 
De heer Dijkstra geeft aan dat er verschillende mogelijkheden zijn en wil graag het advies 
van het college kennen. 
Mevrouw Valent vraagt of het dan zal gaan om een amendement of initiatiefvoorstel? 
De heer Mertens zegt dat gaat om een wijziging van de verordening. Hij zal over deze 
vraag nadenken en laat in het raadsconvent weten of de HOP een amendement of een ini-
tiatiefvoorstel zal indienen.       Actie: HOP 
Burgemeester Ter Heege zegt dat het initiatief bij de HOP ligt. Het college heeft een lichte 
voorkeur voor het Alkmaarse model. 
De heer Dijkstra pleit voor behandeling van het voostel in de reguliere raadsvergadering. 
 
 

07-05-08 Brief d.d. 27 april 2007 van Gedeputeerde Staten inzake de financiële positie 2007 
van de gemeente. 
Mevrouw Valent geeft aan dat haar fractie geen vragen richting de provincie heeft. Spreek-
ster wil wel graag twee verduidelijksvragen stellen. Op blz. 2 wordt gesproken over de be-
lastingcapaciteit. De vraag is hoe andere gemeenten met de regels omgaan en of collectief 
verzet mogelijk is. Op blz. 8 (2e blok) wordt verder gesproken over de meicirculaire. De 
vraag is of er niets nieuws is of dat er nieuwe aspecten zijn? 
Mevrouw Huijboom heeft het een en ander vanwege de heel recente terugkeer van vakan-
tie niet kunnen voorbereiden. 
De heer Dickhoff complimenteert het college met de verbetering in het aantal verbeterpun-
ten. Volgens blz. 7 vindt er een substantiële toevoeging plaats aan de Reserve grote pro-
jecten. Op blz. 10 wordt gesproken over een toevoeging aan een bestemmingsreserve 
schoolwoningen. De HOP heeft gevraagd of er visies over de gebieden zijn en of er grond-
exploitaties zijn vastgesteld Beide vragen zijn negatief door het college beantwoord. De 
vraag is nu of de gemeente verkeerd aan GS heeft gerapporteerd. 
De heer Kwint geeft aan dat GroenLinks geen vragen heeft. Zij kan zich vinden in de op-
merkingen, beantwoording en toelichting van en door het college. De fractie vindt het rede-
lijk flauw dat er sprake is van een redelijke kwalificatie in relatie met andere gemeenten. 
 
Burgerbelang, CDA en de VVD hebben geen vragen. 
 
De heer Van Weelden geeft aan dat het formulier met eigen criteria alleen in Noord-Holland 
wordt gebruikt. Spreker beaamt na een opmerking van Burgerbelang dat er een convenant 
is over het uitoefenen van toezicht, maar alleen de provincie Noord-Holland hanteert de 
voorliggende rapportagevorm. Hij is best bereid een rondje te bellen om andere gemeenten 
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naar hun ervaringen te vragen. Ten aanzien van het 2e blok (blz. 8) geeft spreker aan dat 
door economische veranderingen of rijksbeleid zaken kunnen veranderen. Ten aanzien van 
blz. 7 en blz. 10 merkt spreker op dat de voorjaarnota cijfermatig wordt betrokken bij de 
begroting. Verder is het zo dat bij het gesprek op 12 april 2007 er nog geen standpunt be-
kend was. De opbrengst schoolwoningen is hoger dan de boekwaarde. In een dergelijk ge-
val mag er nooit worden afgeschreven. Hierop moet worden geanticipeerd. 
 
De heer Mencke verwijst naar het IPO. De provincie is bereid in toezicht een stap terug te 
doen naarmate gemeenten beter in staat zijn zelf toezicht te organiseren. Hierna zijn de 
single audits ingevoerd. De lijn is versterkt in het bestuursakkoord en er wordt gekoerst op 
meer toezicht binnen de gemeente. Spreker geeft aan dat bundelen van verzet een moge-
lijkheid is. Het college is bezig met een eerste conceptreactie op de peiling VNG (signaal 
lijn toezicht gemeente aanscherpen). 
 
De commissie geeft unaniem aan geen verdere vragen aan Gedeputeerde Staten te hebben. 
 
 

07-05-09 Raadsvoorstel intrekken rampenplan 2002. 
 
Burgemeester Ter Heegde geeft aan dat in de toelichting (2e regel) “de raad” moet worden 
vervangen door “u”. 
 
De commissie geeft aan dat dit voorstel als akkoordstuk op de raadsagenda kan worden ge-
plaatst. 
 
 

07-05-10 Rondvraag en sluiting 
 
De heer Schoemaker vraagt een eerste reactie van de burgemeester op het krantenartikel 
over de aansprakelijkheidsstelling van brandweer/gemeente over de hogere schade bij bran-
den door een tekort aan bluswater (door het gebruik van dunnere leidingen door het PWN 
met als gevolg hiervan een lagere waterdruk) en vraagt naar een reële inschatting van het ri-
sico hiervan in Heerhugowaard. Burgemeester Ter Heegde zegt dat het gaat om een lastig 
schemergebied wat de gemeente veel geld kan kosten. Zij moet trachten de nood te lenigen. 
De burgemeester zal de tweede vraag uitzetten en neemt in de beantwoording tevens de 
vraag over de uitbreiding van 350 brandkranen mee. Actie: burgemeester Ter Heegde 
De heer Visser suggereert bij het neerleggen van nieuwe leidingen de oude infrastructuur te 
bewaren en deze voor calamiteiten te handhaven. Burgemeester Ter Heegde merkt op dat er 
dan twee keer onderhoud aan de leidingen moeten worden gepleegd. Verder wijst hij op het 
feit dat de leidingen eigendom van het PWN zijn. 
 
De heer Witte vraagt naar het beleid in Heerhugowaard over risicovolle R&B muziekfeesten 
in de Waerdse Tempel. Burgemeester Ter Heegde antwoordt dat deze feesten niet altijd tot 
overlast leiden, maar er wordt kritisch gekeken bij een vergunningsaanvraag. 
 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging voor ieders komst en inbreng de vergadering om 22.00 
uur. 
 
 

 
Voor akkoord: 
 
De voorzitter:         Loco-raadsgriffier 
 
 
 
V.C.M. Stam-de Nijs       H. Wijnveen 
 


